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F&O/Z20 - 228440/UIT/20 - 388597 Verzonden 

Behandeld door R.P. Randewijk/ 073 65 80 137 

Onderwerp 
Beantwoording schriftelijke vragen ex art. 42 RvO van de fractie SP d.d. 2 oktober 
2020 inzake Jagersboschlaan 

Geachte heer, mevrouw, 

Door de fractie SP zijn op 2 oktober 2020 vragen gesteld met betrekking tot Jagersboschlaan. 

'Gisteren ontvingen wij per mail uw beantwoording van onze vragen inzake de Jagersboschlaan 
die wij aan u op 9 september hebben gezonden. In het merendeel van de antwoorden verwijst u 
naar de vergadering van 17 september jl. Tijdens die vergadering heeft u duidelijk laten weten niet 
gecharmeerd te zijn van de motie vreemd aan de orde van de dag die over hetzelfde onderwerp 
ging. U gaf aan dat u ook niet verwachtte dat u de vragen nog hoefde te beantwoorden. Dat 
hebben wij tegengesproken. U gaf later in het debat aan toch de vragen te zullen beantwoorden. 

Niettemin kiest u ervoor om voor het merendeel van de antwoorden naar de vergadering te 
verwijzen. 

Wij wijzen u erop dat u in het kader van artikel 169 lid 3 van de Gemeentewet verplicht bent alle 
informatie te verstrekken waar een raadslid om vraagt tenzij het in strijd is met het openbaar 
belang. 

De fractie van de SP constateert dat de gestelde vragen niet in strijd zijn met het openbaar belang 
maar dat deze evenmin helder beantwoord zijn tijdens de vergadering van 17 september. De 
fractie constateert daarom dat u niet conform het genoemde artikel heeft gehandeld zoals blijkt 
uit bijgaande transcriptie van dat deel van de vergadering. Wij stellen u daarom in de gelegenheid 
deze omissie te herstellen en de vragen alsnog te beantwoorden. Mocht u van mening zijn dat de 
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transcriptie niet goed verwoord (herhalingen en eh's zijn grotendeels weggelaten), dan vernemen 
wij graag van u hoe de tekst wel had moeten luiden en waaruit dan vanzelfsprekend uw antwoord 
had moeten blijken. 

Daarnaast zenden wij u twee bijlagen, te weten de mail van Das & Boom waarin onder andere 
ingegaan wordt op het rapport van Cobra en het verslag van onze deskundige, de heer Ton 
Popelier. 

Wilt u op beide bijlagen reageren, vooral omdat de vraag "Hoe staat het college tegenover de 
stelling die Cobra beschrijft op blz. 15 van het rapport nu er wel aanwezigheid van dassen is 
geconstateerd?" (vraag 4) door u beantwoord is met dat u nog steeds uitgaat van de juistheid van 
die stelling.' 

Reactie 

Wij merken op dat wethouder Van de Ven de vragen van de SP van 9 september 2020 tijdens de 
raadsvergadering van 17 september 2020 volgens ons afdoende heeft beantwoord. Wij vonden 
het niet nodig deze antwoorden te herhalen in onze brief van 29 september 2020. Omdat de 
antwoorden tijdens de raadsvergadering voor de SP kennelijk niet voldoende zijn, zullen wij 
hierna opnieuw ingaan op de op 9 september 2020 gestelde vragen. In vraag 4 zal worden 
gereageerd op de bijlagen. 

1. Hoe luidde de onderzoeksopdracht aan het bureau Cobra? 
Antwoord: 
Deze vraag is al beantwoord. 

2. Heeft het college naar aanleiding van de melding over de aanwezigheid van Dassen in de omgeving van de 
]agersboschlaan, ze!f actie ondernomen? Zo ja, welke acties? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: 
Wethouder Van de Ven heeft hierop geantwoord tijdens de raadsvergadering. Hij heeft 
verteld dat het college niet bij iedere bewering van een derde, die met de gemeente in een 
procedure is verwikkeld, meteen in actie komt om die bewering op juistheid te 
onderzoeken. Het is in beginsel aan die derde om bewijs te leveren van zijn bewering. 
Verder heeft de wethouder verwezen naar de gebruikelijke gang van zaken bij organisaties 
als de Dassenwerkgroep. Zij informeren de lokale overheid als zij de aanwezigheid van 
dassen vermoeden in een bepaald gebied, maar dat is in dit geval niet gebeurd. 

3. De Werkgroep Jagersboschlaan is niet benaderd door het college naar aanleiding van die melding. 
Waarom niet? 
Antwoord: 
Zie hiervoor het antwoord op de tweede vraag. Tijdens de raadsvergadering heeft 
wethouder Van de Ven nog zijn verbazing uitgesproken over het feit dat de Werkgroep 
de opmerking over de dassen pas voor de eerste maal tijdens de zitting bij de Rechtbank 
heeft gemaakt. De Werkgroep beschikte immers al veel eerder over deze informatie. 

4. Hoe staat het college tegenover de stelling die Cobra beschrijft op blz. 15 van het rapport nu er wel 
aanwezigheid van dassen is geconstateerd? 
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Antwoord: 
Wij gaan uit van de juistheid van de conclusie van Cobra ten aanzien van de aanwezigheid 
van dassen. Deze conclusie is dat noch het aanbrengen van verharding noch het gebruik 
van de Jagersboschlaan door gemotoriseerd verkeer leidt tot strijdige handelingen met de 
Wet natuurbescherming ten aanzien van dassen en bunzingen. Evenmin is sprake van 
handelingen, waarvoor ontheffing is vereist. 

Wethouder Van de Ven heeft dit tijdens de raadsvergadering uitgelegd. De wet en de 
jurisprudentie zijn duidelijk. Relevant is of er handelingen worden verricht, die schade 
kunnen toebrengen aan een dassenburcht. Cobra heeft de directe omgeving van de 
Jagersboschlaan onderzocht en heeft vastgesteld dat de werkzaamheden en het 
voorgenomen gebruik geen bedreigingen opleveren voor dassen of dassenburchten. 

Wij zien in de e-mail van Das & Boom en het verslag van de heer Popeliers geen reden 
om tot een ander oordeel te komen. Wij merken daarbij op dat beide verklaringen weinig 
juridische relevantie hebben. Beiden gaan nauwelijks in op de specifieke bescherming die 
een das op grond van de Wet natuurbescherming heeft. Ook wordt in het geheel niet 
gemotiveerd waarom het openstellen van de Jagersboschlaan schadelijk zou zijn voor 
dassen. 

5. Is het college bereid alsnog een onqfhankelijk, gedegen en uitgebreid onderz.oek uit te laten voeren? 
Antwoord: 
Wethouder Van de Ven heeft hierover al tijdens de raadsvergadering opgemerkt dat hij 
dit overbodig vindt. Het onderzoek van Cobra ten aanzien van de Jagersboschlaan heeft 
aangetoond dat er geen belemmeringen zijn. De wethouder heeft hieraan toegevoegd dat 
voor het terrein van de voormalige zusters JMJ een afzonderlijk onderzoek wordt 
uitgevoerd vanwege de voorgenomen bouwactiviteiten. 

6. Is het college bereid om bij' de onderz.oeksvragen de werkgroep Jagersboschlaan te betrekken? 
Antwoord: 
Nee, want er is geen nieuw onderzoek nodig. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Vught, 
de secretaris, 

b~~~ 
drs. H.C. de Visch Eybergen 
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de burgemeester, 

R.J. van de Mortel 
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